
    

 

 

 

                                                                                                  V Praze dne 12.5.2020 

11. Jednání Krizového štábu  

Přítomni: Zbyněk Richter, Pavel Boček, Edita Hejdová, Hana Jaklová, Tomáš Král, Antonín Neduchal,     
Drahoslava Kráčmarová                                                                                                         

1) Starosta informoval KŠ o výstupu z jednání Krizového štábu hl. m. Prahy, na základě kterého končí 
dne 6.5.2020 centrální distribuce ochranných prostředků ze strany hl. m. Prahy a státu. Konstatoval, že 
dle dostupných statistických údajů klesá počet pozitivních případů nakažených koronavirem                      
a dochází k uvolňování opatření. V současné době jsou e-mailem doručovány nabídky na nákup 
ochranných pomůcek. Nabídky se shromažďují u tajemnice a v případě, že nastane 2. vlna covid 19,  
budou využity. Nyní má MČ v zásobě ochranné pomůcky. Konečný počet jednotlivých ochranných 
pomůcek předloží tajemnice na příštím jednání KŠ.  

2) KŠ vytipuje spolky a organizace v MČ pro případné oslovení dodávek ochranných pomůcek, které 
jsou k dispozici.  Na příští jednání KŠ budou pozváni ředitelé ZŠ a MŠ a dále jednatelku soukromého 
školského zařízení Orangery s.r.o..  

3) KŠ vzal na vědomí informaci o konání svatebních obřadů. Materiál byl předán T. Královi. Dále vzal 

na vědomí dopis náměstka primátora P. Vyhnánka o možnosti využití dotace   na mimořádné výdaje při 

řešení krizové situace. Jedná se mj. i o refundaci mzdy za měsíc duben pracovníkům příspěvkové 

organizace, za jejich práci při poskytnutí pomoci občanům Dolních Počernic v souvislosti s nouzovým 

stavem.                                                       

4) D. Kráčmarová informovala, že oslovila ředitele dětského domova a nabídla mu roušky. Ze strany 

dětského domova nebyl zájem, protože byl zásobován z jiných zdrojů. Na základě jejího dotazu 

ohledně zavedení rozhlasu se vedla diskuze. D. Kráčmarová uvedla, že dle informací z jiných obcí ČR 

starším občanům vyhovuje normální rozhlas. T. Král v diskuzi uvedl, že v současné době je podána 

žádost na poskytnutí dotaci k zavedení mobilního rozhlasu. Dále paní D. Kráčmarová vypracovala 

dokument, ve kterém shrnula postup, jak postupovat při případné 2. vlně Covidu 19. 

5) Starosta informoval o došlých nařízeních vlády a KŠ hl. m. Prahy. Ty, které se týkají naší MČ, budou 
zveřejněny na webových stránkách. 

6) A. Neduchal seznámil členy KŠ o hlídkách a o kontrolovaných osobách v Dolních Počernicích. Dle 
jeho sdělení nebyly žádné stížnosti. 

7) KŠ obdržel od manželů Kollerových z Dolních Počernic 50 ks medicínských a 50 ks bavlněných 
roušek. O poskytnutém daru byla informována RMČ, která zajistí poděkování.  

8) KŠ pověřuje P. Bočka a T. Krále o vytvoření článku, který se týká současného stavu, článek bude 
dodán do všech poštovních schránek, společně s novým Dolnopočernickým zpravodajem.  KŠ 
požaduje, aby občané byli informováni o mobilní aplikaci E-rouška, která usnadní hygienické stanici 
dohledat rizikové kontakty. Aplikaci doporučuje i P. Boček.  

 Krizový štáb je svolán na úterý 19.5. 2020 13.00 hod.  

 

 

zapsala: Hejdová 


